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Zápisnica 
z 19-ho zasadnutia  OZ v Brodskom, konaného dňa 22.2.2018 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

     Verejné zasadnutie OZ v Brodskom zahájila p. starostka  privítaním prítomných poslancov 

a občanov. Z celkového počtu 9 poslancov je prítomných 9  a  OZ je uznášania schopné. 

Predniesla nasledovný program rokovania: 

 

1. Otvorenie 

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3.  Voľba návrhovej komisie 

4. Správa o činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2017 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k plneniu a čerpaniu rozpočtu obce za rok 2017 

6. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu záverečného účtu obce za rok 2017 

7. Schválenie záverečného účtu obce 

8. Schválenie prebytku hospodárenia na tvorbu rezervného fondu a jeho použitie 

9. Rozpočtové opatrenie  č. 1/2018 

10. Schválenie jednoduchých pozemkových úprav 

11. Prenájom nebytových priestorov 

12. Predaj pozemku 

13. Schválenie dotácie pre TJ Baník Brodské 

14. Rôzne  

15.  Diskusia 

16. Záver   

 

Vyzvala poslancov aby sa vyjadrili k navrhovanému programu. 

Nikto nemal žiadne pripomienky a tak  dala hlasovať za predložený návrh programu. 

Za: 9  (Babalová,  Jakubec, Kocúr, Lavrovičová, Šimon,     

                                                Štvrtecká, Bolerác, Hesková, Gulíšek) 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0       

Program bol schválený. 

 

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľku bola  určená  p.  Trubirohová Jana.  

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí p. Anna Lavrovičová a Ivona Babalová. 

  

3. Voľba návrhovej komisie  

     Navrhnutí za členov návrhovej komisie: p.  Janette Štvrtecká a Zuzana Hesková.. 

Hlasovanie: 

Za: 8 (Babalová,  Jakubec, Kocúr, Lavrovičová, Šimon,     

                                                Štvrtecká, Bolerác, Gulíšek) 

Zdržal sa: 1  (Hesková) 

Proti:   0 

Do návrhovej komisie boli schválení -  Janette Štvrtecká a Zuzana Hesková. 

 

4.   Správa o činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2017 
 Správu o činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2017 podáva kontrolór minimálne raz ročne 

v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. O obecnom zriadení. Má štvrtinový úväzok, čomu zodpovedá 

počet a rozsah vykonaných kontrol, ktoré boli vykonávané podľa plánu, ktorý bol schválený. 

Materiál bol doručený poslancom na preštudovanie. Požiadala p. kontrolóra o prečítanie správy. 
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Návrh uznesenia: 

OZ v Brodskom  berie na vedomie  správu o činnosti hlavného kontrolóra  obce Brodské  za 

rok 2017. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 (Babalová,  Jakubec, Kocúr, Lavrovičová, Šimon,     

                                                Štvrtecká, Bolerác, Hesková, Gulíšek) 

Zdržal sa: 0 

Proti:   0 

 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k plneniu a čerpaniu rozpočtu obce za rok 2017 

 

 Pani starostka oboznámila prítomných o predloženom stanovisku. V zmysle § 18f odst. 1 

písm.c) zákona č. 369/1990 Zb. O obecnom zriadení predkladá kontrolór stanovisko k plneniu 

a čerpaniu rozpočtu a k návrhu záverečného  účtu za rok 2017.  

Materiál bol poslancom doručený.  Odborné stanovisko vypracoval kontrolór podľa predloženého 

návrhu, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli obce. Materiál mali poslanci možnosť preštudovať 

a na základe záverov kontrolóra obce v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy navrhuje, aby poslanci OZ schválili  plnenie a čerpanie rozpočtu bez výhrad. 

 

Návrh uznesenia: 

OZ v Brodskom  berie na vedomie  stanovisko hlavného kontrolóra obce Brodské  k plneniu 

a čerpaniu rozpočtu obce Brodské za rok 2017. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 (Babalová,  Jakubec, Kocúr, Lavrovičová, Šimon,     

                                                Štvrtecká, Bolerác, Hesková, Gulíšek) 

Zdržal sa: 0 

Proti:   0 

 

6. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu záverečného účtu obce za rok 2017 

 

 Pri návrhu záverečného účtu za rok 2017 odporúča hlavný kontrolór prerokovať s výrokom 

„celoročné hospodárenie bez výhrad“.  

 

Návrh uznesenia: 

OZ v Brodskom  berie na vedomie  stanovisko hlavného kontrolóra obce Brodské  k návrhu 

záverečného účtu za rok 2017. 

 

Hlasovanie : 

Za: 9 (Babalová,  Jakubec, Kocúr, Lavrovičová, Šimon,     

                                                Štvrtecká, Bolerác, Hesková, Gulíšek) 

Zdržal sa: 0 

Proti:   0 

 

7. Schválenie záverečného účtu obce 

  

 Záverečný účet obce obsahuje: 

- Rozpočet obce za rok 2017 

- Rozbor plnenia príjmov za rok 2017 

- Rozbor výdavkov za rok 2017 

- Použitie prebytku hospodárenia za rok 2017 
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- Tvorba a použitie prostriedkov rezervného a sociálneho fondu 

- Finančné usporiadania vzťahov 

- Bilancia aktív a pasív k 31.12.2017 

- Prehľad o stave a vývoji dlhu k 31.12.2017 

Návrh záverečného účtu bol vyvesený na úradnej tabuli obce k nahliadnutiu od 25.2.2018. 

Návrh uznesenia. 

OZ v Brodskom  schvaľuje  Záverečný účet obce Brodské za rok 2017 a celoročné  

hospodárenie obce bez výhrad. 

 

Hlasovanie : 

Za: 9 (Babalová,  Jakubec, Kocúr, Lavrovičová, Šimon,     

                                                Štvrtecká, Bolerác, Hesková, Gulíšek) 

Zdržal sa: 0 

Proti:   0 

 

 

8. Schválenie prebytku hospodárenia na tvorbu rezervného fondu a jeho použitie 

  

 Z výsledku hospodárenia z roku 2017 vznikol prebytok vo výške 304 456,92 Eura je návrh 

použiť tento prebytok na tvorbu rezervného fondu a následne po schválení použiť tieto prostriedky 

na investičné výdavky a splátky úverov. 

Návrh uznesenia: 

OZ v Brodskom  schvaľuje  použitie prebytku vo výške  304 456,92 €ur, zisteného podľa 

ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení  niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov, na:  tvorbu rezervného fondu vo výške  304 456,92 Eur. 

 

Hlasovanie : 

Za: 9 (Babalová,  Jakubec, Kocúr, Lavrovičová, Šimon,     

                                                Štvrtecká, Bolerác, Hesková, Gulíšek) 

Zdržal sa: 0 

Proti:   0 

 

Návrh uznesenia: 

OZ v Brodskom  schvaľuje  použitie rezervného fondu  za rok 2017 vo výške  304 456,92 €  

na splátky úverov a investičné výdavky 

 

Hlasovanie : 

Za: 9 (Babalová,  Jakubec, Kocúr, Lavrovičová, Šimon,     

                                                Štvrtecká, Bolerác, Hesková, Gulíšek) 

Zdržal sa: 0 

Proti:   0 

 

9. Rozpočtové opatrenie  č. 1/2018 

 

Jedná sa zväčša o úpravu transférov. Ďalej sa jedná o úpravu vo výdavkovej časti – 

oplotenie. Práce boli vykonané v minulom roku, tento rok fakturované. 

Návrh uznesenia: 

Návrh uznesenia: 

OZ v Brodskom schvaľuje zmenu rozpočtu obce Brodské vrátane  programov a podprog-  

ramov rozpočtovým opatrením č. 1/2018 v zmysle  ustanovenia 14 ods. 2 zákona č. 83/2004   

Z.z.  o  rozpočtových pravidlách  územnej samosprávy a o zmene a  doplnení niektorých  
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zákonov v znení  neskorších predpisov podľa predloženého návrhu. 
 

            Príjmy           Výdavky              Rozdiel 
Bežný rozpočet 1 418 916,00    757 062,00        +        661 854,00     

Bežný rozpočet RO       26 600,00    602 157,00     575 557,00 
Kapitálový rozpočet                 0,00      69 208,00        69 208,00   
Finančné operácie    304 456,00      31 862,00         +        272 594,00 
Spolu 1 749 972,00 1 460 289,00                   289 683,00 

 

Hlasovanie : 

Za: 9 (Babalová,  Jakubec, Kocúr, Lavrovičová, Šimon,     

                                                Štvrtecká, Bolerác, Hesková, Gulíšek) 

Zdržal sa: 0 

Proti:   0 

 

10. Schválenie jednoduchých pozemkových úprav 

 

 Pani starostka informovala prítomných o tom, že obec vykupuje pozemky za cintorínom 

z dôvodu rozšírenia cintorína a výstavby zberného dvora. Z tohto dôvodu sme pristúpili 

k jednoduchým pozemkovým úpravám. 

 

Návrh uznesenia: 

OZ v Brodskom súhlasí s vykonaním JPÚ v časti k.ú. Brodské - lokalita cintorín a bývalé 

štátne majetky 

Hlasovanie : 

Za: 9 (Babalová,  Jakubec, Kocúr, Lavrovičová, Šimon,     

                                                Štvrtecká, Bolerác, Hesková, Gulíšek) 

Zdržal sa: 0 

Proti:   0 

 

11. Prenájom nebytových priestorov 

  

 Na minulom zasadnutí OZ sme schvaľovali zámer prenajať nebytové priestory p. Borisovi 

Heskovi a Davidovi Hnátovi, za účelom hudobnej produkcie. 

 

Návrh uznesenia: 

OZ v Brodskom schvaľuje: 

a)  prenájom nebytových priestorov – 1.miestnosť s príslušenstvom,  nachádzajúca 

sa na 1. poschodí budovy súp. č. 809, Nám. SNP, vo vlastníctve obce, vedenej na LV, 

1041,  k. ú. Brodské podľa § 9a ods 9 písm. c) Zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov a dôvodu hodného osobitného zreteľa, uvedeného 

v uznesení o schvaľovaní zámeru prenájmu č. 182/2017 pre. p. Borisa Heseka, Nová 

983, Brodské a Adriána Hnáta, Vajanského 986, Brodské. Celková cena prenájmu je 

1 €/rok 

b)  poveruje obecný úrad zverejnením nájomnej zmluvy na webovej stránke obce.  

 

Hlasovanie : 

Za: 9 (Babalová,  Jakubec, Kocúr, Lavrovičová, Šimon, Štvrtecká, Bolerác,   

                                                 Hesková, Gulíšek) 

Zdržal sa: 0 

Proti:   0 
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12. Predaj pozemku 

 

Obecné zastupiteľstvo už schválilo zámer predať  pozemok p. Markovi Stachovičovi 

a manž. Hane. Je potrebné schváliť jeho predaj. 

 

Návrh uznesenia: 

OZ v Brodskom schvaľuje: 

a)  predaj majetku  obce a to pozemok p.č. 4246/2 – KNC, záhrada vo výmere 281  

      m2  vedený na LV č. 1041, k.ú. Brodské  vo vlastníctve  obce  Brodské a spôsob jeho  

     predaja podľa § 9a ods.8 písm.e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení  

     neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného zreteľa uvedeného v uznesení  

     o schválení  zámeru predaja č. 181/2017 za cenu 7,00   €/m2 pre p. Mareka Stachoviča 

     a p.Hanu  Stachovičovú, Hollého 741/13, Senica 

b)  kupujúci znášajú všetky náklady spojené s kúpou a zápisom do katastra  nehnuteľností 

c)  poveruje obecný úrad zverejnením kúpnej zmluvy na   webových    stránkach obce.   

 

Hlasovanie : 

Za: 9 (Babalová,  Jakubec, Kocúr, Lavrovičová, Šimon,     

                                                Štvrtecká, Bolerác, Hesková, Gulíšek) 

Zdržal sa: 0 

Proti:    0 

 

13. Schválenie dotácie pre TJ Baník Brodské 

 

 Telovýchovná jednota si požiadala o dotáciu vo výške 18.000,- Eur. Nakoľko obecný úrad 

ešte nemá od organizácii všetky žiadosti o dotácie, rozhodli sme sa, že zatiaľ bude poskytnutá vo 

výške 5.000,- Eur. 

Návrh uznesenia: 

OZ v Brodskom schvaľuje dotáciu pre rok 2018 podľa VZN obce č. 85/2017 o poskytovaní  

dotácií z rozpočtu obce pre TJ Baník Brodské vo výške 5000 €. 

 

Hlasovanie : 

Za: 8 (Babalová,  , Kocúr, Lavrovičová, Šimon,     

                                                Štvrtecká, Bolerác, Hesková, Gulíšek) 

Zdržal sa: 1 (Jakubec) 

Proti:   0 

 

14. Rôzne 

A) Zrušenie uznesenia o pridelení nájomného bytu pre p. Máriu Stachovičovú 

 

 Jedná sa zrušenie uznesenia, ktorým bol pridelený byt p. Márii Stachovičovej. Menovaná 

nemá o byt záujem. 

Návrh uznesenia: 

OZ v Brodskom ruší uznesenie č. 179/25017 o pridelení 1 izbového bytu č. 10 na 2. poschodí  

v polyfunkčnom dome v Brodskom ul. Vajanského 405 pre:  p. Máriu Stachovičovú,  

Štefánikova 526, Brodské. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 (Babalová,  Jakubec, Kocúr, Lavrovičová, Šimon,     

                                                Štvrtecká, Bolerác, Hesková, Gulíšek) 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 
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10. Diskusia 

 

Hladík Ivan – vystúpil za TJ (prítomný celý výbor). Schválených máme 5000 Eur, neskôr môžeme 

dostať celú požadovanú sumu? S poslancami a obecným úradom komunikujem mailom – 

nedostáva sa mi od všetkých odozva. 

Predložil poslancom prezentáciu, čo by TJ chcela urobiť – aké má plány do budúcna. 

Tréneri detí pracujú zadarmo. Dopravu mládeži budeme platiť z príspevku od obce. Mám prísľub 

od p. starostky, že správcu a hospodára bude dotovať obecný úrad – vyhotoví dohody.  

Klub bar – znížili sme nájomné, ako protislužbu poskytnú mužstvám občerstvenie. 

Odhlasovali sme na výr. schôdzi členské, ktoré je vo výške 20,- €, čo nie je v porovnaní 

s okolitými obcami veľa. Do budúcna plánujeme vytvoriť sieň slávy.  

Požiadali sme obecný úrad o zriadenie prípojky vody do baru a ubytovne, nakoľko pozemky sú 

obecné. V sobotu bude brigáda – inventúra majetku. V roku 2011 bolo odsúhlasené, že ubytovňa 

prejde pod obec. Čo sa v tejto veci udialo? Nevieme čí je majetok. Na katastri je zaznamenaná len 

tribúna. Ostatné budovy nie sú zapísané. Objavil sa investor, ktorý by chcel robiť nejaké práce, ale 

pretože budovy nie sú zapísané, nedá sa ďalej postupovať. Chceli by sme, aby sa budova doriešila 

na katastri.  

Hnát B – v minulosti bola celá ľavá strana TJ a pravá obecná. Spýtal sa, či by sa dala zrušiť TJ, 

aby všetko prešlo pod obec, prípadne dať do nájmu. 

Babalová – na zápis sú potrebné revízie, GP a pod. 

Hladík R – zapísať sa to dá, kto to urobí?  

Hladík I – bude to stáť cca 1000,- €, ale bude to potrebné dať do poriadku.  

Ďalej informoval prítomných o tom, že dôležitou udalosťou bude oslava 90 výročia založenia TJ. 

Chceme urobiť nejakú oslavu, bude sa využívať celý areál. Požiadal aj obec na spoluúčasť. Termín 

21.7.2018. Do budúcna chceme urobiť umelý trávnik (tréningové ihrisko). Ďalej informoval, že 

v budúcom roku bude možné darovať 2% z daní. 

Odsúhlasená dotácia 5000,-€ bude nepostačujúca, nakoľko už  teraz sme v mínuse. Sme radi, že 

ste schválili zatiaľ aspoň toľko. Kedy bude ďalší termín prideľovania dotácií?  

Hladík R – termín najbližšieho OZ bude v apríli.  

Hladík I -  siete za bránkami sú v dezolátnom stave, bude potrebné doriešiť aj osvetlenie. 

Všetko toto robíme pre deti a ďalšie generácie. 

Čo sa týka kúrenia toto je v dezolátnom stave. Obec platí energie, nakoľko to je obecný majetok 

(tribúna). 

Starostka – využívate vy, je potrebné sa o majetok starať. 

Hladík I – starať sa chceme, preto by sme chceli urobiť  rekonštrukciu, aby sa neplytvalo 

energiami. Bola urobená revízia kotlov.  

Hnát B – v minulosti som vybavil 2 kotly. Obrátiť sa aj na sponzorov. 

Hladík I – peniaze sa snažíme získať z viacerých zdrojov. 

Švrtecký O – vysvetlil prečo je nízke členské. Zatiaľ je základňa malá. Doteraz sa nevyberalo. 

V súčasnosti máme už kúpenú vitrínu, teraz sa pokúšame získať nejaké propagačné materiály.  

Čo sa týka kúrenia, to je zanedbané už z minulosti., teraz je nastavené tak, ako má byť. Bude 

potrebné dokúpiť termohlavice. Čo sa týka úspory elektriny, vypli sme jeden bojler, ktorý sa zapne 

až pred tréningom.  Bude potrebné povymieňať aj žiarovky.  

Bol nám doručený výmer na daň z nehnuteľnosti? Chcem sa informovať, či je tam aj bar 

a ubytovňa? Ďalej, či má obec voľnú informačnú tabuľu? 

Starostka – tabuľa je pred policajtmi. 

Štvrtecký – myslím nepoužitú.  

Starostka- zistíme a dám vedieť. 

Štvrtecký – garáž je majetkom obce. Čo s ňou plánujete? Chceli by sme ju využívať na 

uskladnenie. 
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Hnát B – či by obec nepouvažovala nad kúpu autobusu. 

Gulíšek – p. starostka vie aké je drahé dopravné. Bolo by dobré urobiť si prieskum, či sa to obci 

oplatí. 

Kapičáková – mala dotaz ohľadom stavebných pozemkov Padielky? Kedy budú. Ďalej chcela 

vedieť čoho sa týkajú JPÚ?  

Starostka – zaplatili sme elektrárňam v minulom roku za prekládku. Informovali sme sa 

telefonicky. Sme v poradí. Čo sa týka sietí, uvažujeme či sa bude robiť celá etapa naraz, alebo po 

častiach. Prikláňame sa na celú.  

Kapičáková – kedy to bude? 

Hladík R – čaká sa na preložku VN. Malo by to byť tento rok – termín nevedia.  Územné 

rozhodnutie by malo byť už právoplatné. Vybavenie stavebného povolenia, jeho predpríprava by 

mala byť tento rok. Všetko bude záležať na financiách. Záleží to aj  na poslancoch. Hlavné vetvy 

sietí by vyšli cca na 400 tisíc €. Ak sa v rozpočte uvedená čiastka nájde v  roku 2019 by sa mohla 

robiť výstavba uvedených sietí. Prípojky by si robili stavebníci.. Ak sa nájdu zdroje, tak uvidíme. 

Hnát B – bez prípojok nemôžu bývať. 

Hladík R – stavebník si bude robiť sám prípojky. 

JPÚ – ide o to, že chceme rozširovať cintorín, nakoľko kapacitne už nie je postačujúci. Veľká hala 

na ŠM je naša, chceme rozšíriť odpadový dvor.  

Kapičáková – ten kto tam má pozemok a nebude chcieť predať? 

Pridelí sa mu inde. Od cintorína po Moravu (tej istej lokalite). 

Gulíšek – ak nebude vôbec súhlasiť? 

Hladík R – to bude na dohode. Neviem ako to bude riešiť spracovateľ poz. úprav. 

Kapičáková – som vlastníčka, nemôžem ako náhradu dostať pozemok na Padielkoch? 

Hnát B – chcel vedieť ako sú poslanci informovaní o problémoch s  kanalizáciou? 

Starostka – nijako, nebol čas.  

Hnát – bolo jednanie s NDS, prisľúbili ďalšie jednanie za účasti NDS, obce a vodohospodárskeho 

podniku. Termín  po 22.3. Počkáme, ale trvám na tom, aby uznesenie naďalej trvalo. Dohodli sme 

sa, že urobia nejaké opatrenia. Navrhol som, či by sa nemohla urobiť šachta cca 200 metrov v poli. 

Cesta 1.mája – zadané jednej spoločnosti – navrhla dve varianty.  

Švtrecký – v minulom roku som sa pýtal, či by nebolo lepšie nechať multifunkčné ihrisko otvorené 

stále. Siete sú neustále roztrhané.  

Babalová – kde sa rozšíril kamerový systém? Je i na ihriskách? 

Hladík R – je i tam. 

Starostka – chodia tam deti ubytované na ŠM a robia neporiadok. 

Babalová – treba nahlásiť policajtom opakovane.  

Starostka – policajti to nebudú riešiť. 

Pani starostka informovala, že 13.3. budú mať starostovia  stretnutie spolu aj s policajtmi 

a ostatnými zložkami. Nanesie požiadavku tam. 

Štvrtecký – ideme rozširovať zberný dvor. Nebolo by možné vytvoriť aj prevádzku a robiť napr. 

zámkovú dlažbu? Túto by sme mohli využiť na opravu chodníkov. 

Starostka – museli by sme vytvoriť obecný podnik. Nie je to jednoduché. 

 

Nakoľko sa do diskusie už nikto neprihlásil, pani starostka prítomným poďakovala a zasadnutie 

ukončila. 

 

Zapisovateľka:              Overovatelia:        Anna Krídlová 

Bc. Jana Trubirohová                                                            starostka obce 

    ........................................... 

             Anna Lavrovičová 

               

 ...........................................   Ing. Róbert Hladík 

    Ivona Babalová  prednosta úradu 


